



MAJLIS PERBANDARAN AMPANG JAYA
BAHAGIAN PERHUBUNGAN AWAM DAN SEKRETARIAT
MENARA MPAJ, JALAN PANDAN UTAMA,
PANDAN INDAH, SELANGOR,
55100 KUALA LUMPUR

KERATAN AKHBAR
04 OKTOBER 2017 (RABU)

AKHBAR

MUKA SURAT

Sinar Harian

- Penyelesaian lestari isu sampah

36



MAJLIS PERBANDARAN AMPANG JAYA
BAHAGIAN PERHUBUNGAN AWAM DAN SEKRETARIAT
MENARA MPAJ, JALAN PANDAN UTAMA,
PANDAN INDAH, SELANGOR,
55100 KUALA LUMPUR

KERATAN AKHBAR 04 OKTOBER 2017 (RABU)	
Akhbar	Sinar Harian
Tajuk Berita	Penyelesaian lestari isu sampah
Muka Surat	36

36 rencana RABU 4 OKTOBER 2017 • SINAR HARIAN

Penyelesaian lestari isu sampah

KDEBWM komited laksanakan misi kerajaan negeri pastikan pengurusan sisa pepejal melalui kaedah terkini



Kompaktor ini dilengkapi teknologi pintar seperti AVLS serta pengenalan kepada aplikasi pintar I-Clean.

MOHD FAIMI ISMAIL

KDEB Waste Management Sdn Bhd (KDEBWM) akan terus berusaha bagi memenuhi aspirasi Kerajaan Negeri Selangor berlandaskan konsep Smart Selangor untuk penambahbaikan pengurusan sisa pepejal di Selangor.

Pengurus Besar KDEBWM, Ramli Mohd Tahir berkata, pihaknya sentiasa bekerja keras bagi meningkatkan perkhidmatan selaras dengan hasrat kerajaan negeri menyelesaikan isu sampah secara keseluruhannya.

Menurutnya, KDEBWM yang juga merupakan anak syarikat Menteri Besar Selangor (Pemberadanan) berbesar hati apabila diberi peluang menjangki projek perintis pengurusan sampah di kawasan pentadbiran Majlis Perbandaran Klang (MPK).

Mulai 1 Julai 2016, KDEBWM telah diberikan mandat oleh Kerajaan Negeri Selangor sebagai *Project Management Company* (PMC) bagi menguruskan perkhidmatan pengurusan sisa pepejal secara bersepadu di MPK sebagai projek perintis (Pilot Project).

KDEBWM telah mula melakukan kerja-kerja pembersihan awam secara berperingkat di MPK mulai 1 Mac lalu.

"Sejak kita diberi tanggungjawab pengurusan sampah di Pihak Berkuasa Tempatan (PBT) mula menunjukkan impak yang positif."

"Dahulu, kutipan sampah pulak adalah tiga kali seminggu tapi di bawah KDEBWM, sampah pulak dipungut enam kali seminggu.

"Kami sentiasa berusaha meningkatkan kualiti perkhidmatan demi memastikan kawasan perumahan dan persekitaran dilidmi penduduk bersih daripada bias," katanya.

Jelas Ramli, pihaknya mendapat kerjasama baik daripada semua terutama PBT dalam menjayakan pengurusan kutipan sisa pepejal ini.

"Kita sentiasa menambah baik kualiti perkhidmatan menguruskan kutipan sampah domestik dan pulak di Klang supaya permasalahan dalam pentadbiran MPK dapat ditangani segera.

"Selain Klang, pihak kami meluaskan operasi di kawasan Majlis Perbandaran Ampang Jaya (MPAJ) dan Majlis Perbandaran Selangor (MPS) bermula 1 Mac 2017," katanya.

60 kompaktor ditempatkan seluruh kawasan MPK

Menurut Ramli, dengan kos kira-kira RM20 juta, 60 kompaktor baru buatan Jepun berteknologi tinggi muatan 18 tan telah ditempatkan di seluruh kawasan MPK.

"Seterusanya, KDEBWM juga telah menyerahkan 44 unit lori kompaktor baru dan 20 unit roro baru untuk kawasan Selangor, 46 unit lori kompaktor baru untuk kawasan Ampang Jaya serta 20 unit roro baru untuk kawasan Klang," katanya.

Tambah beliau, selaras dengan inisiatif Smart Selangor, kompaktor ini juga setiap satunya dilengkapi teknologi pintar seperti *Automatic Vehicle Locating System* (AVLS) dan pengenalan kepada aplikasi pintar *I-Clean* Selangor.

Ketiga-tiga teknologi ini akan diakses terus oleh pusat aduan KDEBWM, *Centralised Command Centre* yang dikendalikan oleh pegawai khidmat pelanggan kami boleh respon terus kepada pengadu.

"Jika berlaku sesuatu permasalahan kepada kompaktor seperti kerosakan dan sebagainya, penyelia kawasan akan mengenalpasti permasalahan dan melaporkan kepada *Command Centre* untuk makluman dan tindakan seterusnya.

Command Centre boleh dihubungi menerusi talian 019-274 2624 (WhatsApp), 019-375 9592, 019-375 3980 (talian panggilan aduan) dan menerusi e-mel di iclean@kdebwm.com.

Aduan juga boleh disalurkan menerusi Sistem Talian Aduan Rakyat Selangor (STARS) SUK Selangor di 1-800-88-2824.



RAMLI